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Protokół nr 31/2021 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Obrady rozpoczęto 16 sierpnia 2021 r. o godz. 7:30, a zakończono o godz. 08:53 tego samego dnia. 

Prowadząca obrady otwarła o godzinie 7:30 posiedzenie w trybie hybrydowym.  

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji: 

 Radna Sławomira Kuś  

  Radna Monika Paszek  

  Radny Michał Płonka 

  Radny Dionizy Waszczuk  

Radna Mirosława Sajur nieobecność usprawiedliwiona.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Tomasz Chudy - Burmistrz Zdun,  

- Miłosz Zwierzyk - Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Małgorzata Grzeszczuk – w/z Skarbnik Gminy Zduny  

- Adrian Matysiak - Inspektor ds. ochrony środowiska 

- Paulina Boguszyńska - Inspektor ds. komunalnych, 

- Barbara Łasińska - Sołtys Konarzewa.  

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu Radna Sławomira Kuś 

otworzyła posiedzenie Komisji witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada wymagane quorum 

i jest władna obradować. Członkowie komisji porządek obrad oraz materiały sesyjne otrzymali za 

pośrednictwem aplikacji eSesja.  

Następnie Radna Sławomira Kuś przedstawiła porządek obrad 

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia taryfy dla ciepła dostarczonego z urządzeń zaopatrzenia w energię 

cieplną stanowiących własność Gminy Zduny, 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej - 

dz. 2601/2 Zduny, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej - 

dz. 1102/7 – Zduny, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – 

dz. 1007, 1043 Zduny, 
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e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – 

dz. 67/6 Perzyce, 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – 

dz. 1507/1 Baszków, 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – 

dz. 482/12 Baszków,  

h) w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/198/2020 z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu w 2021 roku, 

i) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok, 

j) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na lata 

2021-2028. 

3. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

4. Temat z ramowego planu pracy: Funkcjonowanie sali wiejskiej w Konarzewie - posiedzenie 

wyjazdowe. 

Uwag do porządku obrad nie wskazano.  

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia taryfy dla ciepła dostarczonego z urządzeń zaopatrzenia  

w energię cieplną stanowiących własność Gminy Zduny, 

Projekt uchwały przedstawiła Paulina Boguszyńska.  

Radna Monika Paszek prosiła o podanie wielkości poprzedniej stawki. 

Paulina Boguszyńska wskazała, że stawka w poprzednim okresie grzewczym wynosiła 59,65 zł/GJ. 

Zatem jest spadek o 4.19zł/GJ. 

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla ciepła 

dostarczonego z urządzeń zaopatrzenia w energię cieplną stanowiących własność Gminy Zduny.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej 

- dz. 2601/2 Zduny, 
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Projekt uchwały przedstawił Adrian Matysiak.    

Radny Dionizy Waszczuk pytał co na tym terenie się znajduje.  

Adrian Matysiak odpowiedział, że teren znajduje się przy ul. Kobylińskiej i zabudowany jest 

garażami. 

Radna Monika Paszek pytała czy dzierżawca nie byłby zainteresowany wykupem tej działki to tylko 

30 m2.  

Adrian Matysiak odpowiedział, że koszty podziału przewyższają wartość dzierżawy i dzierżawca nie 

jest zainteresowany wykupem działki.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej - dz. 2601/2 Zduny.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej - dz. 1102/7 – Zduny, 

Projekt uchwały przedstawił Adrian Matysiak.    

Radny Dionizy Waszczuk pytał jaki to obszar na dz. 1102/7 i położenie działki. 

Adrian Matysiak odpowiedział, że działka 1102/7 obejmuje obszar 300 m2 i mieści się za myjnią koło 

Biedronki.  

Radna Monika Paszek pytała czy działka ta ma dojazd z drogi krajowej.  

Adrian Matysiak odpowiedział, że działka posiada dojazd z drogi krajowej.  

Radna Sławomira Kuś pytała, czy działka przylega do posesji dzierżawcy.  

Adrian Matysiak odpowiedział, że przylega do posesji dzierżawcy. 

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwał w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej - dz. 1102/7 – Zduny 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej 

– dz. 1007, 1043 Zduny, 

 Projekt uchwały przedstawił Adrian Matysiak. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – dz. 1007, 1043 Zduny. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej 

– dz. 67/6 Perzyce, 

Projekt uchwały przedstawił Adrian Matysiak. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – dz. 67/6 Perzyce,. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej 

– dz. 1507/1 Baszków, 

Projekt uchwały przedstawiła Adrian Matysiak.    

Radna Sławomira Kuś pytała, czy działka posiada dojazd z drogi głównej i czy działkę można 

wystawić na sprzedaż.  
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Adrian Matysiak odpowiedział, że dojazd jest zbyt wąski.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał czy to teren za kostnicą.  

Adrian Matysiak wskazał, że to teren za kostnica. Zielony pas z przeznaczeniem na cele rolnicze. 

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwał w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – dz. 1507/1 Baszków. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej 

– dz. 482/12 Baszków, 

Projekt uchwały przedstawiła Adrian Matysiak. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwał w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – dz. 482/12 Baszków.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

h) w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/198/2020 z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu w 2021 roku, 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk i Miłosz Zwierzyk. 

Radna Monika Paszek pytała jaki etap ścieżki pieszo - rowerowej w Konarzewie będzie realizowany.  

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że ścieżka będzie biegła od drogi krajowej DK 15 do ścieżki pieszo 

rowerowej wybudowanej dwa lata temu. Prace wykonane w ramach zadania obejmować będą 

również budowę wodociągów i rurociągów do odprowadzania ścieków. Długość ścieżki wynosić 

będzie ok 1,4 km po prawej stronie, budowana będzie z kostki brukowej o szerokości 3 m. Prace 
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jeszcze nie ruszyły, ze względu na konieczność wycinki kolizyjnych drzew. Czas realizacji 

przewidywany jest do końca roku. 

Radna Monika Paszek prosiła o wskazanie jakiego rodzaju pomoc powiatowi krotoszyńskiemu 

została udzielna uchwałą nr XXVII/198/2020. 

Małgorzata Grzeszczuk wskazała, że pomoc dotyczyła pomocy finansowej dla Powiatu 

Krotoszyńskiego w roku 2021 w zakresie:  

1) dofinansowanie własnych zadań bieżących w związku z prowadzeniem Ośrodka Interwencji 

Kryzysowej w Krotoszynie w kwocie 5.000,00 zł, 

2) dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w kwocie 5.000,00 zł na 

realizację zadań bieżących, 

3) dofinansowanie wspólnej realizacji „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z 

terenu Powiatu Krotoszyńskiego na lata 2016-2032” do kwoty 10.000,00 zł.  

Do uchwały nr XXVII/198/2020 z dnia 30 grudnia 2020 roku proponuje się dodać pkt. 4 „pomoc 

finansową w celu budowy ścieżki pieszo-rowerowej na terenie gminy Zduny w m. Konarzew w 

ciągu drogi powiatowej 5500P w kwocie 794.352,80 zł.” 

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXVII/198/2020 z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Krotoszyńskiemu w 2021 roku.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

i) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk i Miłosz Zwierzyk. 

Radna Monika Paszek prosiła o przedstawienie zakresu prac dla zadania „Bezpieczne przejście dla 

pieszych wraz z chodnikiem na skrzyżowaniu ul. Polnej z ul. Łanową w Zdunach”.   

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że są to 4 wyniesione przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ulic Polnej 

i Łacnowej z kostki brukowej. Zadanie obejmuje nowoczesne oświetlenie uliczne i światła 

pulsacyjne, przejście przystosowane do osób niepełnosprawnych z chropowatymi pasami oraz 

położenie 50 m, 70 m, 60 m lub 100 m chodnika od przejść dla pieszych - dojścia do przejścia oraz 

oznakowanie przejść. Łączny koszt inwestorski zadania szacuje się na 447 568,43 zł, w tym uzyskano 
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200 tys. zł dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Zadanie realizowane będzie 

wrzesień październik. Po przeprowadzeniu procedury przetargowej spodziewamy się zmniejszenia 

wartości zadania.  

Radna Sławomira Kuś pytała czy będzie ograniczenie prędkości na ulicy Polnej, gdyż nadal nie jest 

przestrzegane ograniczenie prędkości na tej drodze.   

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że wyniesione skrzyżowanie spowolni ruch i podniesie bezpieczeństwo 

pieszych. Ze względu na budowę kanalizacji zamieniono organizację ruchu i ul. Polna jest drogą z 

pierwszeństwem przejazdu.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 

2021 rok.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

k) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na 

lata 2021-2028. 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk i Miłosz Zwierzyk. 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna 

Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwał w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na lata 2021-2028. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 3. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie wolnych głosów i wniosków nie zgłoszono. Ustalono termin kolejnego posiedzenia 

na 20 września br. g. 7:30. 
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Pkt. 4. Temat z ramowego planu pracy: Funkcjonowanie sali wiejskiej w Konarzewie - 

posiedzenie wyjazdowe. 

Po omówieniu materiałów sesyjnych Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu udała się 

do sali wiejskiej w Konarzewie. Po obiekcie członków komisji oprowadziła Sołtys Konarzewa 

Barbara Łasińska. Salę wybudowano w latach 70-80. Ostatnie malowanie obiektu było w 2019 r.  

W 2020 roku wyremontowano łazienkę z przystosowaniem do osób niepełnosprawnych, a KGW 

doposażyło kuchnię. Pani Sołtys Barbara Łasińska wyjaśniła, że teren za salą został podzielony na 

kilka stref. Pierwsza i najważniejsza to boisko sportowe do piłki nożnej, na które zostały pozyskane 

środki. Zainstalowano na nim piłkochwyty, nowe bramki oraz wyrównano teren i posiano trawę.  

W północnej części działki wybudowano plenerową siłownię oraz stoły do gier i zabaw (stół do tenisa 

stołowego oraz stół do gry w szachy).  

Stowarzyszenie Razem dla Konarzewa oraz Grupa Nieformalna Konarzewska Inicjatywa Sąsiedzka 

zajęła się malowaniem murala przy boisku. W tym roku w ramach akcji pleneru artystycznego dzieci 

wykonały mural na płocie przy placu zabaw. 

W 2019 roku na budowę boiska sportowego gmina Zduny pozyskała środki z programu ogłoszonego 

przez Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego "Pięknieje Wielkopolska Wieś". Ponad 

21 tys. zł dotacji zostało przeznaczone na zakup i montaż piłkochwytów i nowych bramek w 

Konarzewie. W ramach wkładu własnego społeczność tej miejscowości wyrównała nawierzchnię i 

dba o utrzymanie boiska. Całkowita wartość projektu opiewała na kwotę 43.143,00 zł. W tym koszty 

kwalifikowane wyniosły 36.543,00 zł + wkład własny mieszkańców 6.600,00 zł. Dotacja Samorządu 

Województwa Wielkopolskiego wyniosła 21.659,00 zł. Z funduszu sołeckiego dołożono 2.000,00zł, 

natomiast wkład własny gminy wynosił 12 884,00 zł. W 202O roku z programu Wielkopolska 

Odnowa Wsi pozyskano fundusze na remont dachu budynku magazynowego mieszczącego się za 

świetlicą. Większość prac wykonali mieszkańcy w ramach czynu społecznego.   

W planach jest również budowa boiska do siatkówki plażowej wraz z zapleczem.  

Część boiska (obszar o wymiarach około 100x25m) jest przeznaczony do treningu  

m. in. członków ochotniczej straży pożarnej.  

Przy boisku niezbędne jest utworzenie w przyszłości parkingu dla samochodów osobowych. 

W tym roku z funduszu sołeckiego zostanie wyłożona kostka brukowa przed świetlicą wiejską.  

Członkowie komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu.  

Przewodnicząca Komisji RGRiB 

  

         mgr Sławomira Kuś 

Przygotowała:  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM  


